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Pod tym względem 
Krystyna Obrzud, dyrektor 
Oddziału w Złoczewie, mo-
że być wizytówką zdoby-
wania wiedzy z zakresu 
szeroko pojętych usług fi -
nansowych. Pani dyrektor 
prosto po maturze rozpo-
częła pracę w Banku Spół-
dzielczym w Złoczewie
w 1985 roku na stanowisku 
obsługi klientów. Niedługo 
potem rozpoczęła studia 
na Akademii Rolniczej we 
Wrocławiu na kierunku Za-
rządzanie i Marketing, któ-
re dały jej zawodowy tytuł
inżyniera. Studia magister-
skie ukończyła na Akade-

mii Humanistyczno-Ekono-
micznej w Łodzi. Ukończy-
ła także studia podyplo-
mowe w Wyższej Szkole
Bankowej we Wrocławiu,
a w tym roku – podyplomo-
we studia na Uniwersytecie 
Ekonomicznym w Pozna-
niu. W 2012 roku w Związ-
ku Banków Polskich otrzy-
mała certyfi kat Dyplomo-
wanego Pracownika Ban-
kowego wg Systemu Stan-
dardów Kwalifi kacyjnych 
w Bankowości Polskiej oraz
certyfi kat Zrzeszenia Szkoleń
Europejskich Banków i Usług
Finansowych, czyli Europej-
ski Certyfi kat Bankowości.

Wiedza, którą zdobyłam 
podczas studiów i szkoleń, 
stanowi uzupełnienie na-
bytej praktyki i jest nie 
do przecenienia – mówi 
Krystyna Obrzud. – Zwła-
szcza, że nasz Bank, a co
za tym idzie, każdy z jego
oddziałów, musi spełniać
rolę placówki o uniwersal-
nym charakterze. Jako dy-
rektorzy oddziałów jesteś-
my przez Zarząd Banku ob-
darzeni niemałym stopniem
samodzielności, a więc i od-
powiedzialności. W Rejono-
wym Banku Spółdzielczym 
w Lututowie, a także w na-
szym złoczewskim Oddzia-
le, mamy główną zasadę: 
pracujemy tak, żeby nie 
zawieść zaufania klientów. 
Działają oni w różnych se-
ktorach gospodarki: w rolnic-
twie, małej i średniej przed-
siębiorczości, gospodarce
komunalnej, obsłudze lokal-
nych samorządów. Świad-
czymy również usługi fi nan-
sowe osobom indywidual-
nym. Dlatego przygotowa-
nie zawodowe musi być
wielostronne i jak najszer-
sze. Z satysfakcją mogę po-
wiedzieć, że większość zespo-
łu Oddziału legitymuje się 
wyższym wykształceniem, 
a w grupie młodych, per-
spektywicznych, z punktu wi-
dzenia  Banku,  pracowni-
ków, posiadają je wszyscy. 

Od 1997 roku Bank Spół-
dzielczy w Złoczewie fun-

kcjonuje jako Oddział Rejo-
nowego Banku Spółdziel-
czego w Lututowie. Mimo
że w obligu kredytowym 
Oddziału największe roz-
miary osiągają kredyty rol-
nicze, to patrząc na struk-
turę rachunków w zło-
czewskim Oddziale, przewa-
żającą część stanowią ra-
chunki indywidualne (ROR 
mieszkańców gminy). Dzia-
łalność Oddziału wspie-
rają dwa bankomaty umiej-
scowione w Złoczewie. Mi-
mo spadku oprocentowa-
nia lokat na skutek decyzji 
Rady Polityki Pieniężnej, dy-
rektor Oddziału nie stwier-
dziła odpływu środków, co 
świadczyć może o dużym 
zaufaniu mieszkańców do 
RBS w Lututowie. 

W Oddziale zatrudnio-
nych jest 10 pracowników. 
Wobec zapowiadanych 
zmian i planowanych in-
westycji, które zmienią ob-
licze gminy, przed pra-
cownikami Oddziału sta-
ną nowe zadania, gdyż 
trzeba będzie sprostać za-
potrzebowaniu na usługi 
bankowe rozwijającego 
się potencjału gospodar-
czego miasta i gminy Zło-
czew. Do tych wyzwań mu-
simy być dobrze przygo-
towani – mówi dyrektor 
Krystyna Obrzud.  

Andrzej Malanowski

Nasza placówka

Oddział w Złoczewie
Na sukces w zespołowej działalności, 
także i bankowej, decydujący wpływ ma 
profesjonalne przygotowanie pracowników. 
Ten aspekt jest przez Zarząd RBS w Lututowie 
traktowany bardzo poważnie. Wobec 
dynamicznie zmieniających się warunków 
otoczenia Banku, stawianie na ustawiczne 
dokształcanie pracowników przynosi 
zaskakująco pozytywne efekty. 

Pracownicy Oddziału w Złoczewie. Od lewej: Małgorzata Woźniakowska, 
Maria Matusiak, Aleksandra Madeja, Dorota Ździłowska, Krystyna 
Gryszkiewicz i Justyna Witczak
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Wielkie możliwości
Złoczew to gmina miejsko-wiejska w woje-
wództwie łódzkim, w powiecie sieradzkim. 
Na terenie gminy znajduje się część złoża wę-
gla brunatnego o zasobności około 460 mln
ton na głębokości 150-230 m. Eksploatację tego złoża na tere-
nie o wielkości około 500 ha planuje się na lata 2025-2045. Wy-
dobyty węgiel będzie transportowany do elektrowni Bełcha-
tów. Gminą zawiaduje burmistrz Jadwiga Sobańska.

Urzęduje Pani już od 5 lat – proszę 
powiedzieć, co się w tym czasie 
zmieniło? 

Najważniejszymi zmianami w gmi-
nie i mieście Złoczew, które udało
się przeprowadzić za mojej kaden-
cji, było rozwiązanie problemów 
z wodą – zarówno z jej jakością, 
jak i dostarczaniem – zwłaszcza
w okresie letnim. Była to sprawa bar-
dzo pilna, bo w pewnym momencie 
groziło nam nawet zamknięcie stacji
uzdatniania wody – w 2012 roku prze-
prowadziliśmy inwestycję i otworzyliś-
my nowoczesną stację. Następnie – 
w 2014 roku rozwiązaliśmy problem 
dostawy ciepła. Nasza stara cie-
płownia była w kiepskim stanie 
technicznym, jednak zapewniliśmy 
dostawę ciepła naszym mieszkań-
com dzięki realizacji zadania „Prze-
budowa systemu zaopatrzenia w cie-
pło Miasta Złoczew wraz z sieciami

cieplnymi i węzłami z wykorzysta-
niem odnawialnych źródeł energii”.
Teraz nasza ciepłownia jest stawia-
na za wzór nowoczesnego obiek-
tu, spełniającego wszystkie normy 
środowiskowe i wydajnościowe. Po-
nieważ jednak pobór mocy i cie-
pła rośnie, pojawiają się też nowi
chętni odbiorcy, będziemy dalej roz-
budowywać system zaopatrzenia 
w ciepło.

Oba wymienione przeze mnie du-
że i kosztochłonne zadania zostały 
wsparte przez Wojewódzki Fundusz 
Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi. Przy rozbudowie 
ciepłowni również będziemy się 
starać o dofi nansowanie. 

To duże inwestycje – proszę 
powiedzieć, jak obecnie wygląda 
sytuacja budżetowa Złoczewa?

Wszystkie nasze inwestycje mo-

gły zostać zrealizowane dzięki udzia-
łowi środków zewnętrznych z woje-
wódzkich i krajowych programów 
opartych o fundusze unijne. W ubie-
głej kadencji suma inwestycji w gmi-
nie wyniosła ponad 28 milionów zło-
tych, z czego 24 miliony pochodziły 
z dofi nansowań. Znaczącą część
budżetu gminy musimy przeznaczać
na działalność bieżącą. Dokłada-
my lwią część środków na oświatę,
bo subwencja jest niewystarczają-
ca. Gminę zastaliśmy przed pięciu
laty w dość trudnej sytuacji fi nanso-
wej, a przy realizacji zdecydowanej 
większości inwestycji musieliśmy 
mieć wkład własny, więc nadal sy-
tuacja jest trudna. Szukaliśmy wielu 
rozwiązań – stąd między innymi na-
sza współpraca z Rejonowym Ban-
kiem Spółdzielczym w Lututowie. 

Przed Złoczewem pojawiła się 
ostatnio wielka szansa. 

Wykorzystaliśmy nasze dogodne 
położenie – mamy trasę S8 i węzeł
komunikacyjny, a także – w perspek-
tywie – stworzenie kopalni. Ponad-
to wyszliśmy z inicjatywą stworze-
nia Złoczewskiego Obszaru Funkcjo-
nalnego. Działania w tym kierunku 
rozpoczęły się w 2013 roku, gdy
w listopadzie nastąpiło podpisanie 
listu intencyjnego w sprawie utwo-
rzenia Złoczewskiej Strefy Inwesty-
cyjnej oraz wykorzystania planowa-
nej linii kolejowej Bełchatów-Wieluń
wraz z linią obsługującą eksploata-
cję złoża węgla brunatnego „Zło-

dokończenie na str. 4
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czew”. Liderem porozumienia gmin
i powiatów jest Złoczew, a par-
tnerskie porozumienie podpisali sa-
morządowcy reprezentujący po-
wiat sieradzki – starosta Dariusz 
Olejnik i wicestarosta Zbigniew 
Krasiński, powiat wieluński – staros-
ta Andrzej Stępień i wicestarosta 
Marek Kieler, miasto Zduńska Wola 
– prezydent Piotr Niedźwiecki oraz 
wójtowie i burmistrzowie 12 gmin: 
Złoczew, Brąszewice, Brzeźnio, Bu-
rzenin, Kleszczów, Klonowa, Lutu-
tów, Ostrówek, Sędziejowice, Wida-
wa, Wieluń i Zduńska Wola.

To ogromne i bardzo trudne przed-
sięwzięcie.

Nieustannie zasięgamy opinii 
fachowców – mówię tu o Łódzkiej 
Specjalnej Strefi e Ekonomicznej,
o Zespole Doradców Gospodar-
czych TOR Sp. z o.o., urzędnikach 
Urzędu Marszałkowskiego, a także 
szczebla ministerialnego.

Ministerstwo Infrastruktury i Roz-
woju ogłosiło konkurs, z którego po-
zyskaliśmy 2,5 miliona zł na opra-
cowanie koncepcji Strategii i pro-
jektów najbardziej koniecznych dla 
rozwoju Złoczewskiego Obszaru Fun-
kcjonalnego i Złoczewskiej Strefy 
Inwestycyjnej. W ostatnich dniach 
otwieraliśmy oferty na inwestycje 
drogowe i towarzyszące. W ra-
mach przetargu wykonawca ma
wykonać dokumentację na: budo-
wę drogi łączącej węzeł „Złoczew” 
drogi ekspresowej S8 z terenami 
Złoczewskiej Strefy Inwestycyjnej, 
modernizację oczyszczalni ście-
ków, sieci kanalizacyjnych i stacji

uzdatniania wody w kilku miej-
scowościach, budowę gminnej oczy-
szczalni ścieków w Klonowej
i w Witowie wraz z infrastrukturą 
towarzyszącą, a także budowę
kanalizacji sanitarnej w miejsco-
wości Brzeźnio-Zapole. Rzeczywiś-
cie, jest to bardzo duże i skompli-
kowane przedsięwzięcie, a wymie-
niam te warunki, aby zobrazować 
ogrom inwestycji. Mamy nadzieję, 
że na bazie tych projektów bę-
dziemy mogli złożyć wniosek do
Urzędu Marszałkowskiego o dofi -
nansowanie infrastruktury Strefy 
w rozdaniu funduszy europejskich 
w ramach Regionalnego Progra-
mu Operacyjnego na lata 2014-
2020. Oczywiście, moglibyśmy li-
czyć na przetrwanie i zostać be-
nefi cjentami oczekiwanych inwes-
tycji w kopalnię odkrywkową, ale 
wiemy, że jeżeli teraz przegapimy 
te najważniejsze momenty – czyli
wniosek do Ministerstwa Infrastruk-
tury i Rozwoju oraz do Urzędu Mar-
szałkowskiego, to już nasza szansa 
przepadnie. Chcemy, żeby te in-
westycje – czyli kopalnia „Złoczew” 
oraz Złoczewska Sfera Inwestycyj-
na rozwijały się jednocześnie, bo
myślę, że będą się nie tylko uzu-
pełniać, ale i determinować na-
wzajem. 

Te inwestycje zmienią diame-
tralnie dotychczasowy charakter 
gminy. 

Powstaną setki nowych miejsc 
pracy. Nasz projekt nosi tytuł „Prze-
ciwdziałanie monokulturze prze-
mysłowej”. Nie chcemy czekać tyl-

ko na miejsca pracy w kopalni – 
choć powstanie ich wiele. Głód pra-
cy w regionie jest jednak ogromny 
i myślę, że optymalną sytuacją 
byłoby, gdyby pracownicy mogli 
wybierać między ofertami – mamy 
tu na myśli przede wszystkim ko-
biety, które w naszym regionie są 
dotknięte bezrobociem w sposób 
szczególnie dotkliwy. 

Budowa kopalni wiązać się bę-
dzie z kilkoma problemami – jak
choćby przesiedleniami mieszkań-
ców i „zniknięciem” ich dotychcza-
sowego warsztatu pracy, czyli grun-
tów. Nasi mieszkańcy są jednak 
na to przygotowani. Jako Urząd 
Gminy myślimy o stworzeniu dla 
nich zarówno nowych miejsc do 
zamieszkania, jak i nowych miejsc 
pracy. Dodatkowo kopalnia dekla-
ruje, że w pierwszym rzędzie za-
trudni te osoby. 

Proszę powiedzieć kilka słów 
o Rejonowym Banku Spółdziel-
czym w Lututowie.

Bank ma wiele zalet – pomijając 
już bliskość i dostępność – podkreś-
lić trzeba jego konkurencyjność, 
elastyczność, wychodzenie naprze-
ciw potrzebom i oczekiwaniom, 
a także bardzo korzystną ofertę 
i warunki różnego rodzaju zobo-
wiązań, które możemy zaciągać. 
Nas, jako Urząd Gminy, obowiązują 
oczywiście przetargi i wybór naj-
lepszych ofert – ten Bank daje nam 
takie możliwości. 

Dziękuję za rozmowę.
Natalia M. Malanowska

dokończenie ze str. 3 Wielkie możliwości
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Dobry pomysł i konsek-
wencja w działaniu

Zważywszy, że tradycja rodzinna w przemyśle 
drzewnym w rodzinie pana Grzegorza Jakób-
czaka sięga lat 70’ XX wieku, niedawno obcho-
dzone 20-lecie fi rmy świadczy tylko o dwóch 
rzeczach – dobrym pomyśle na działalność
i konsekwencji w działaniu.

W latach siedemdziesiątych ubiegłego wieku rodzi-
ce pana Grzegorza Jakóbczaka rozpoczynali działal-
ność w branży przetwórstwa drewna. Historia fi rmy 
P.P.H.U. Grzegorz Jakóbczak, mającej obecnie siedzi-
bę w Górce Klonowskiej, rozpoczęła się 20 kwietnia 1995 
roku. Pan Grzegorz sam zatrudniał 10 pracowników, 
wspierał się też doświadczeniem rodziców. 

– Mogę powiedzieć, że utrzymywanie i rozwijanie 
fi rmy było moim „światełkiem”. Chciałem dalej 
iść w tym kierunku. W 1996 roku prowadziłem 
jednocześnie trzy zakłady – nabierałem doś-
wiadczenia i budowałem swoją dobrą 
pozycję w branży. Między innymi w Gó-
rze Śląskiej, w pomieszczeniach dzierża-
wionych na terenie nadleśnictwa, zatrud-
niałem ponad 20 osób. Dzięki umocnie-
niu się na rynku i zdobyciu „szlifów”, przy 
wsparciu kredytowym, mogłem pozwolić 
sobie na zakup zakładu w Górce Klonowskiej 
w 1998 roku. To są teren i budynki należące 
uprzednio do Spółdzielni Kółek Rolniczych – na sa-
mym początku przeznaczone pod hodowlę trzody, 
potem dzierżawione przez wielu przedsiębiorców. Ja
postawiłem na rozwój obiektu w kierunku obróbki 
drzewnej i produkcję palet. 

Polska jest w czołówce krajów Unii Europejskiej pod
względem produkcji palet. P.P.H.U. Grzegorz Jakób-
czak posiada licencję na produkcję palet EV – w tej

 

kategorii jako kraj jesteśmy na III miej-
scu – za Niemcami i Włochami, może-
my się zatem określać mianem jedne-
go z największych światowych liderów. 

– Początkowo produkcja palet w mojej 
fi rmie utrzymywała się na poziomie 5 tys.

sztuk w skali miesiąca, było to jednak zdecy-
dowanie za mało, aby wejść do grona fi rm glo-

balnych. W 2008 roku w gminie Złoczew zakupiliśmy
zakład, dzięki któremu obecna sprzedaż utrzymuje się
na poziomie 50 tys. sztuk na miesiąc. Wykorzystujemy 
około 25 tys. m3 drewna rocznie – a w przyszłym roku 
planujemy zwiększenie przerobu o kolejne 10 tys. m3 
– o ile uda nam się zakupić odpowiednią ilość 
surowca – opowiada pan Grzegorz. – W działalności 
pomaga mi moja żona, Monika. Prowadzi sprawy 

biurowe i wspiera w zarządza-
niu przedsiębiorstwem. Trzeba 
również dodać, że jest właściciel-
ką fi rmy Przemysł Drzewny Klon,
która świadczy usługi dla rolnic-
twa, produkuje drewno kominko-
we i wykonuje różne zadania po-
mocnicze dla mojej fi rmy. Razem
zatrudniamy obecnie 60 osób. Za-
kład jest nieustannie modernizo-
wany. Na początku pracowaliśmy 
na prostych maszynach, czasem 

 Monika i Grzegorz Jakóbczak dzięki sprawnemu zarządza-
 niu wciąż rozwĳ ają swoje fi rmy

Zakład produkcji palet w Górce Klonowskiej dokończenie na str. 5
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nawet „samoróbach” – teraz spełniamy 
najwyższe europejskie normy, również w za-
kresie parku maszynowego. Jesteśmy na 
etapie wdrażania systemu zarządzania ja-
kością ISO 9001.

P.P.H.U. Grzegorz Jakóbczak nie zatrud-
nia handlowców. Pozyskiwaniem klientów 
zajmuje się jej właściciel. Cała produkcja 
sprzedawana jest na bieżąco na rynek 
polski, a z jednym z „najstarszych” odbior-
ców stabilna współpraca trwa już 15 lat. 
Mimo tego w każdej niemal działalności 
istotna jest dywersyfi kacja, która zapewnia 
nie tylko ciągły rozwój, ale i zabezpieczenie 
na przyszłość. W 2013 roku pan Grzegorz 
rozpoczął w swojej fi rmie inwestycje, które 
pozwoliły na wejście w rynek produkcji biopaliw. Na-
kłady fi nansowe w wysokości 2 mln złotych zaczęły już 
procentować – P.P.H.U. Grzegorz Jakóbczak ma za-
warte umowy z wieloma odbiorcami. –  Cały „od-
pad” drewniany przetwarzany jest na zrębkę i bio-
masę. Wraz z dywersyfi kacją produkcji przyszedł 
pomysł na rozwój własnego transportu. Mam teraz 
dziesięć samochodów ciężarowych do przewozu pa-
let, drewna i biomasy. Jest to dodatkowy – i to duży 
– koszt, ale stworzyłem nowe miejsca pracy i unieza-
leżniłem się od fi rm zewnętrznych – zwłaszcza że cho-
dzi o transport specjalistyczny. Przewóz drewna z La-
sów Państwowych czy innych przedsiębiorstw leśnych 
jest trudny do zorganizowania poprzez usługodaw-
ców, więc choć nasz „wydział” transportu obciąża
przedsiębiorstwo kosztami, to w efekcie ułatwia pracę.  

Intensywność transportu jest jednym z najczulszych 
i najszybciej reagujących wskaźników sytuacji gospo-
darczej. Obserwując jego natężenie można stwierdzić, 
czy jest boom, kryzys czy stagnacja. Pośrednio takim 
barometrem może być również produkcja i sprzedaż 
palet, wykorzystywanych do transportu wszelakich 
towarów. – Spadek na pewno był, tego nie można 
ukrywać. W tej chwili jest to raczej stagnacja – zresztą 

taka jest obecna polityka ekonomiczna i z poziomu 
producentów czy handlowców nie możemy tego 
zmienić – mówi pan Grzegorz. – Wydaje się jednak, 
że prognozy na przyszłość nie wyglądają źle. Drugim 
ze wskaźników kondycji gospodarki jest terminowość 
i regularność spłat. Pan Grzegorz i pani Monika za-
uważyli pewne poślizgi w płatnościach – najczęściej 
ze stron korporacji, nie mniejszych fi rm. 

Państwo Jakóbczak klientami Rejonowego Banku 
Spółdzielczego w Lututowie są od około 15 lat. – Nie
można użyć innych słów, jak: świetny partner w biz-
nesie, lider na naszym rynku, przewyższający inne 
banki dobrą ofertą, dyspozycyjnością, przyjaznym 
traktowaniem. Z otwartymi rękoma przyjmuje nowych 
klientów i przedsiębiorców, nigdy nie zapominając
o „starych” kontrahentach. Nasza fi rma otrzymuje 
wiele ofert z różnych banków, ale RBS w Lututowie jest 
po prostu bezkonkurencyjny. Korzystamy z interneto-
wej łączności z Bankiem, więc mamy możliwość kon-
trolowania stanu konta na bieżąco i płacenia wszel-
kich należności bez konieczności wypraw do obsłu-
gującej nas placówki. Oboje z żoną zgodnie twier-
dzimy, że z takim liderem w parze można naprawdę
wiele osiągnąć – podkreśla pan Grzegorz. – Na mar-

ginesie dodam, że kiedy staraliśmy się o do-
fi nansowanie fi rmy ze środków unijnych 
w Urzędzie Marszałkowskim, nasz Bank dał
nam promesę kredytową. 

Dodatkowo pan Grzegorz i pani Monika 
prowadzą 150-hektarowe gospodarstwo rol-
ne, w którym 120 hektarów stanowią grun-
ty leśne. O jego dobrej kondycji świadczy 
fakt, że już dwukrotnie państwo Jakóbczak 
skorzystali z dotacji unijnych na działalność 
rolniczą.

Nina Weber

Hala produkcyjna

Park samochodowy

PPHU Grzegorz Jakóbczak
98-273 Klonowa, Górka Klonowska 3B       
tel. 0 43 820 85 50, fax. 0 43 820 85 53
e-mail: pphu-jakobczak@wp.pl
www.pphu-jakobczak.pl                                                          

dokończenie ze str. 5 Dobry pomysł i konsekwencja w działaniu
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Konkurs przeznaczony był dla ucz-
niów, członków Szkolnych Kas Osz-
czędności ze szkół podstawowych 
z terenu działania Rejonowego 
Banku Spółdzielczego w Lututowie. 

W VIII edycji konkursu uczestni-
czyło osiemdziesięciu czterech ucz-
niów z 42 szkół podstawowych z te-
renu powiatów: ostrzeszowskiego, 
sieradzkiego, wieluńskiego i wieru-
szowskiego.

Uczniowie rozwiązywali testy za-
wierające 14 zadań z matematyki 
oraz 20 pytań z działalności Banku. 
Były to pytania wielokrotnego wy-
boru z jedną prawidłową odpo-
wiedzią. 

 Laureatami konkursu zostali:
I MIEJSCE – SZKOŁA PODSTAWO-

WA w OSTRÓWKU, powiat wieluń-
ski, którą reprezentowali uczniowie: 
Miłosz Respondek oraz Łukasz Zawa-
da – opiekunem drużyny była Agniesz-
ka Muszalska.

II MIEJSCE – SZKOŁA 
PODSTAWOWA IM. UNI-
CEF W GRABOWIE NAD
PROSNĄ, powiat ostrze-
szowski, którą reprezen-
towali uczniowie: Oliwa 
Armatys oraz Kinga Kru-
pa – opiekunem druży-
ny była Bernadeta Du-
szyńska.

III MIEJSCE – SZKOŁA 
PODSTAWOWA W PIE-
CZYSKACH, powiat wie-
ruszowski, którą repre-
zentowali uczniowie: 
Marta Gabas oraz Wik-
toria Trzeciak – opieku-
nem drużyny była Aneta 
Kos.

IV MIEJSCE – SZKOŁA 
PODSTAWOWA IM. MIKO-
ŁAJA KOPERNIKA W ZŁO-
CZEWIE, powiat sieradz-
ki, którą reprezentowali 
uczniowie: Kacper Kurp
oraz Bartłomiej Gorczy-
ca – opiekunem druży-
ny była Zofi a Stalmach.

V MIEJSCE – SZKO-
ŁA PODSTAWOWA PRZY
ZESPOLE SZKÓŁ IM. BO-
HATERÓW WRZEŚNIA 

1939 ROKU W CZASTARACH, po-
wiat wieruszowski, którą reprezen-
towali uczniowie: Jakub Bednar-
czyk oraz Klaudia Górecka – opie-
kunem drużyny była Agata Plus-
kota. 

Nagrody oraz dyplomy wręczył
Marian Fita – prezes Zarządu Re-
jonowego Banku Spółdzielczego 
w Lututowie oraz Tomasz Klimecki 
– członek Zarządu Rejonowego 
Banku Spółdzielczego w Lututo-
wie. 

Wzorem lat ubiegłych wszyscy 
uczestnicy konkursu otrzymali upo-
minki, ufundowane przez Bank.

Marketing RBS w Lututowie

Kolejna edycja 
konkursu 
„Grosz do grosika”

W czwartek 23 kwietnia 2015 roku w Gminnym 
Ośrodku Kultury w Lututowie odbył się między-
szkolny konkurs „Grosz do grosika”, którego or-
ganizatorem był Rejonowy Bank Spółdzielczy 
w Lututowie. 
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Honorowa Odznaka
18 grudnia 2014 r. weszło 
w życie rozporządzenie 
Rady Ministrów w sprawie 
ustanowienia Odznaki Ho-
norowej „Za Zasługi dla 
Rozwoju Gospodarki Rze-
czypospolitej Polskiej”.

Wyróżnienie honoruje 
osoby fi zyczne i pod-
mioty zbiorowe, które są
aktywne na polu gos-
podarki, wnoszące istot-
ny wkład w jej rozwój.

Na gali, która od-
była się 20 kwietnia br.
w Ostrzeszowie, Marian
Fita, prezes Rejonowe-

go Banku Spółdzielczego w Lututowie, z rąk Sekretarz 
Stanu w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów – Senator 
RP, Andżeliki Możdżanowskiej otrzymał odznakę ho-
norową „Za Zasługi dla Rozwoju Gospodarki Rzeczy-
pospolitej Polskiej” przyznaną przez Ministra Gospodarki,
Janusza Piechocińskiego.

Marketing RBS w Lututowie

Rejonowy Bank Spół-

dzielczy w Lututowie

był sponsorem XV 

Ogó lnopo l sk iego 

Pleneru Malarstwa Fi-

guratywnego* im. Je-

rzego Dudy Gracza.

W Muzeum Zie-
mi Wieluńskiej 
12 kwietnia 2015 
roku Marian Fi-
ta, prezes Zarzą-
du Rejonowego 
Banku Spółdziel-
czego w Lutu-
towie, uczestni-
czył w otwarciu 
wystawy pople-
nerowej z Bie-
giem Warty Ka-
mion 2014. Wy-
stawa poświę-

cona była pamięci prof. Je-
rzego Dudy Gracza w dziesiątą 
rocznicę jego śmierci. Na wy-
stawie znalazło się także kilka
dzieł patrona plenerów w Ka-
mionie.

Marketing RBS w Lututowie

*Malarstwo fi guratywne to nurt w sztu-
ce (głównie malarstwie i rzeźbie)
polegający na ukazywaniu przed-
miotów, zwierząt i ludzi w ich na-
turalnych wymiarach. 

Bank popiera 
sportowców
Rejonowy Bank Spółdzielczy w Lutu-
towie był sponsorem Mistrzostw Pol-
ski w warcaby stupolowe*.

W Gminnym Ośrodku Kultury w Lututowie 
28 marca 2015 roku zakończył się Finał 39 In-
dywidualnych Mistrzostw Polski w warcaby 
100-polowe. 

W Finale uczestniczyło 12 najlepszych za-
wodników z kraju wyłonionych w elimina-
cjach. Wśród nich znajdowali się zawodnicy 
LKS-u „Czarna Damka” z Lututowa: Mariusz 
Ślęzak oraz Przemysław Oderkiewicz. 

Marketing RBS w Lututowie

*Warcaby posiadają wiele odmian, spośród których
uważane za dyscyplinę sportową są jedynie war-
caby polskie (stupolowe) nazywane też między-
narodowymi. W większości krajów gra odbywa 
się na 64 polach. 

Bank wspiera kulturę
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– Zaczynaliśmy od tego, co prze-
pisali mi rodzice – wspomina pan 
Piotr. – W 2002 roku otrzymałem od 
nich 8 hektarów. Od tamtej pory 
jest systematycznie powiększane 
i modernizowane. Na samym po-
czątku bazowaliśmy na ziemnia-
kach, kontynuując to, co robił mój
tata. Koszty produkcji jednak rosły, 
a zbyt się pogarszał. Dlatego prze-
stawiliśmy się na produkcję zwierzę-
cą – trzodę.

Ojciec pana Piotra zajmował się 
również hodowlą krów mlecznych, 
ale obecny gospodarz nie podjął 
się kontynuowania tej tradycji. – 
Przy glebach tej klasy trzeba pro-
wadzić hodowlę zwierząt, aby wpro-
wadzać do nich nawóz organiczny 
– tłumaczy pan Piotr. – Mówiąc 
prostym językiem – by coś osiągnąć 
z tej ziemi, trzeba coś jej dać. 
Nawozy mineralne są o wiele mniej 
skuteczne. 

Ceny skupu trzody podlegają du-
żym fl uktuacjom, ale państwo Ja-
pińscy mówią, że śpią spokojniej, 
bo współpracują z jednym z naj-
większych w Polsce odbiorców – So-
kołowem Podlaskim, a dokładniej – 
fi lią pod Poznaniem, w miejscowości 
Robakowo. – Jesteśmy bezpieczniejsi 
– mamy podpisane umowy, zagwa-
rantowane ceny minimalne. Co jest
istotne, to ich jednolita, wysoka ja-
kość. Oni produkują lochę, jej war-
chlaki trafi ają do mnie, ja je tuczę 

i odsprzedaję. Chodzi o genetykę
i klasę mięsa. Najlepsza waga dla ta-
kiego tucznika to około 110 kg – 
wyjaśnia Piotr Japiński. 

Państwo Piotr i Sylwia produkują 
rocznie około 800-900 tuczników 
rocznie, a cykl tuczu trwa 3,5 miesią-
ca. Produkcja roślinna gospodar-
stwa nie do końca wystarcza na 
wykarmienie takiej ilości trzody, po-
nieważ dopiero od trzech lat doku-
pują ziemię. W tym czasie gospodar-
stwo bardzo się rozwinęło – z 18 he-
ktarów areału w tym roku ma już 
ich 45. – Myślę, że teraz będę już 
miał zabezpieczenie własną paszą 
– mówi pan Piotr. – Żyjemy w takich 
czasach, że kontrola goni kontrolę: 
inspekcje weterynaryjne, inspekcje 
ochrony środowiska. Wszystko musi
być prowadzone zgodnie z narzu-
conymi zasadami. Gdyby cokolwiek
było nie tak, odbiorca natychmiast 
zrywa umowę. Wtedy cała produk-
cja musiałaby być zutylizowana 
jako nienadająca się do spożycia, 
więc można być w stu procentach 

pewnym, że mięso jest zdrowe,
a tuczniki nie dostają nic ponad zdro-
wą, prawidłową paszę – zboże i śrut
sojowy.

Przy obecnej koniunkturze jesteś-
my w stanie prowadzić produkcję, 
ale w inwestycjach trzeba już wspo-
magać się kredytami. – Nie braliśmy 
żadnych dofi nansowań unijnych – 
dodaje Piotr Japiński. – Wszystko, co
widać w gospodarstwie, jest efek-
tem naszej własnej pracy i współ-
pracy z Bankiem. Nie planuję w najbliż-
szym czasie powiększać produkcji 
zwierzęcej – przede wszystkim dlate-
go, że nie mam na to miejsca, a no-
wy budynek musiałbym stawiać da-
leko od Sokolnik. Skupiam się na tym, 
co jest, a także na powiększaniu 
areału, bo w ramach dywersyfi kacji 
weszliśmy w produkcję rzepaku. Są to
duże nakłady, ale przy dotychczas 
prowadzonej monokulturze, pogar-
szały się wyniki produkcji. Nie oba-
wiam się spadku popytu – w końcu 
takie są nasze przyzwyczajenia kuli-
narne – czy to boczek, czy schabo-
wy, Polacy lubią wieprzowinę.

Współpraca gospodarstwa z Ban-
kiem trwa już od pokoleń – emerytury 
rodziców wpływają na konta w na-
szym Oddziale Banku, dziadkowie też
byli klientami samodzielnego wów-
czas Banku Spółdzielczego w Sokol-
nikach – dodaje pan Piotr                     

                           
 Nina Weber

Polak lubi schabowego
W Sokolnikach mieści się 
gospodarstwo państwa 
Piotra i Sylwii Japińskich, 
określane przez nich jako
„po części hodowlane”. 
Udaje się skupować 
coraz więcej ziemi, 
więc pan Piotr stara 
się dywersyfi kować 
produkcję zwierzęcą 
z produkcją roślinną. 
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W Zebraniu uczestni-
czyli Przedstawiciele Ban-
ku, członkowie Rady Nad-
zorczej, Zarząd i kierow-
nictwo Banku oraz liczne 
grono gości, m.in. Elżbieta 
Nawrocka – poseł na Sejm 
RP, Andrzej Chowis – rad-
ny Sejmiku Województwa 
Łódzkiego i sekretarz Po-
wiatu Wieluńskiego, An-
drzej Stępień – starosta 
Wieluński, Andrzej Szyma-
nek – starosta Wieruszow-
ski, Czesław Pędzik – wice-
burmistrz Miasta i Gminy
Złoczew, Henryk Zieliński
– burmistrz Miasta i Gminy
Mikstat, Magdalena Maj-
kowska – sekretarz Miasta
i Gminy Wieluń, Rafał 
Przybył – burmistrz Miasta 
i Gminy Wieruszów, Karol 
Misiak – wójt Gminy Brą-
szewice, Henryk Plichta –
wójt gminy Czajków, Wie-
sław Bednarek – sekre-
tarz gminy Czastary, Ma-
rian Wojcieszak – wójt gmi-
ny Galewice, Dariusz Per-
dek – wójt gminy Klonowa,
Paweł Koprowski – wójt 
gminy Kraszewice, Marek
Pikuła – wójt gminy Lutu-
tów, Ryszard Turek – wójt
gminy Ostrówek, Sylwes-
ter Skrzypek – wójt gminy
Sokolniki, Paweł  Masadyń-
ski – wiceprezes Zarządu
SGB-Banku S.A. w Pozna-
niu, Paweł Pyzik – prezes
Zarządu Związku Rewizyj-
nego Banków Spółdziel-

czych w Poznaniu, Ma-
ciej Wojtaszek – prezes Za-
rządu Bankowego Ośrod-
ka Doradztwa i Edukacji 
w Poznaniu, ks. dziekan 
Piotr Szkudlarek – pro-
boszcz parafi i p.w. Apo-
stołów Św. Piotra i Pawła 
w Lututowie, Stefan Bar-
tela – prezes Zarządu Spół-
dzielni Dostawców Mleka 
w Wieluniu, Andrzej Mala-
nowski – członek Kapituły 
Odznaczeń Krajowej Ra-
dy Spółdzielczej i redaktor 
czasopisma Rejonowe-
go Banku Spółdzielczego 
w Lututowie „Twój Bank”.

Obrady przebiegły bar-
dzo sprawnie, zgodnie
z przyjętym porządkiem.
Podczas Zebrania jed-
nomyślnie zatwierdzono 
roczne sprawozdania Ra-

dy Nadzorczej i Zarządu 
z działalności Banku oraz
sprawozdanie fi nansowe, 
a także udzielono absolu-
torium Zarządowi Rejono-
wego Banku Spółdzielcze-
go w Lututowie w skła-
dzie: Marian Fita – prezes, 
Sabina Kowalczyk – czło-
nek, Sylwia Kurzaj – czło-
nek, Tomasz Klimecki – 
członek. 

Uchwałą Zebrania Przed-
stawicieli wypracowany 
w roku 2014 zysk netto 
przeznaczono na zwięk-
szenie funduszy własnych,
co dla przyszłej działal-
ności Banku będzie mia-
ło kluczowe znaczenie. Su-
ma bilansowa w porów-
naniu do roku 2013 zwięk-
szyła się o 41 mln zł. Bank 
w 2014 roku prowadził 

24 243 rachunki oszczęd-
nościowo-rozliczeniowe, 
6 653 rachunki „Rolnik”, 
1 487 rachunków fi rm oraz
4 239 rachunków waluto-
wych. Liczba członków 
na koniec 2014 roku wy-
niosła 9 759 osób. 

W trakcie Zebrania 
uczestnicy dyskusji wypo-
wiadali się bardzo po-
zytywnie o działalności 
Banku, jego pozycji na
lokalnym rynku fi nanso-
wym, osiągniętych wyni-
kach oraz wskaźnikach 
ekonomiczno-finanso-
wych. 

Miłym akcentem było 
przyznanie przez Krajo-
wą Radę Spółdzielczą 
w Warszawie tytułu „Sa-
morządowiec-Spółdziel-
ca”, wójtowi gminy Ostró-
wek, Ryszardowi Turko-
wi. Uroczystego wręcze-
nia wyróżnienia dokona-
li Andrzej Malanowski, 
członek Kapituły Odzna-
czeń Krajowej Rady Spół-
dzielczej oraz Marian Fi-
ta, prezes Zarządu Re-
jonowego Banku Spół-
dzielczego w Lututowie. 

Zarząd Rejonowego Ban-
ku Spółdzielczego w Lu-
tutowie wyraża serdeczne 
podziękowania wszyst-
kim, którzy wzięli udział 
w Zebraniu Przedstawicieli.

Marketing RBS 
w Lututowie

Tegoroczne Zebranie Przedstawicieli
W siedzibie Rejonowego Banku Spółdzielczego w Lututowie 26 marca 2015 roku odbyło się 
Zebranie Przedstawicieli członków Banku. Otworzył je Jerzy Łuszczek, przewodniczący Rady 
Nadzorczej Banku. Zebraniu przewodniczył Jacek Niepiekło, natomiast sekretarzem był 
Czesław Konieczny. 

Uroczyste wręczenie Ryszardowi Turkowi (pierwszy od prawej) 
tytułu “Samorządowiec Spółdzielca”, który wręczyli prezes Ma-
rian Fita (pierwszy od lewej) i redaktor Andrzej Malanowski



Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych dla po-
trzeb marketingowych przez Rejonowy Bank Spółdzielczy w Lu-
tutowie (zgodnie z ustawą o ochronie danych osobowych z dnia 
29-08-1997 r. Dz. U. Nr 133, poz 883).

.. .........................
.............................................................................
.............................................................................
.............................................................................
.............................................................................

.....................
(podpis)

(hasło)

(imię i nazwisko)

(adres)

Rozwiązania prosimy składać na załączonych kuponach w placówkach 
RBS w Lututowie do do 31 lipca 2015 r. Za złożenie poprawnego roz-
wiązania krzyżówki z nr 1 (22) naszego czasopisma upominki od Banku 
otrzymują: Magdalena Piekielna – Radostów Pierwszy, Magdalena Wło-
darczyk – Okalew, Izabela Pień – Biernacice, Czesława Dujka – Biadasz-
ki, Zofi a Gońda – Olewin, Michał Stefaniak – Turów, Aldona Sęczek – Grzyb,
Anna Zielińska – Czajków, Jolanta Wolna – Komorów, Bożena Szmaj – 
Kraszewice, Grażyna Hudzia – Prusak, Jerzy Dębski – Teklinów, Beata
Szymańska – Złoczew, Joanna Paś – Przedłęcze i Teresa Kolenda – Lututów. 

POZIOMO:
1A sklejka
1Ł karma dla zwierząt
2E  maszyna, która 

zastąpiła cepy
3A religia Mahometa
3Ł państwo z Rygą
4G  z niego kasza 

jaglana
5A nonsens, idiotyzm
5K  słynny wodospad 

amerykański
6G nogi zająca
7A  zniszczone

i bezużyteczne 
przedmioty

7L na oczach Temidy
8F nieudany wypiek
9A   szczyt górski

o stromych zboczach
9L  naramiennik na 

mundurze
10F  kompleksowe 

leczenie
11A łączy udo z łydką
11L  człowiek mający 

wielki narząd 
powonienia

12G łódka wodniaka
13A  pogardliwie

o prominencie
13K  tworzywo na 

meble kuchenne
14G  narzędzie

manikiurzystki
15A brutto minus tara
15Ł radiolokator
16E   pilnuje płaszczy
       w teatrze

(4-J, 9-Ł, 4-A, 2-F, 15-N, 1-O, 5-F, 8-K, 8-J, 2-H, 14-E, 3-M, 17-G, 17-C)
(7-A, 11-P, 3-D, 13-N, 3-B, 14-H) (5-D, 7-E, 1-K)

(3-O, 6-G, 16-F, 15-I, 13-E, 1-D, 6-J, 10-D, 4-C, 15-G)

17A choroba oczu
17Ł niezbędny w kinie

PIONOWO:
A1 długi u bociana
A13  napój alkoholowy 

podawany 
na gorąco

B5 powiększanie domu
C1 buty dla biegacza
C13  największy dopływ 

Warty
D5 chodaki
E1 stolica Jordanii
E13 asfaltowa droga
F7  wysoka czapka 

ułańska
G1  przyrząd z igłą 

magnetyczną
G12  w piosence odszedł 

w siną dal
H6 ozdoba warkocza
I1 kraj z Rabatem
I12 leśny owoc
J6 wieczorny posiłek
K1 święty od zgub
K12  nasz jest

umiarkowany
L7 np. Pacyfi k
Ł1 atrybut policjanta
Ł13 np. Bałtyk
M5  Andrzej, „Kiepski” 

aktor
N1 koteria
N13 przeciwny zenitowi
O5  rozrywka,

odpoczynek
P1 kwitnie tylko raz
P13 despota

Bank Spółdzielczy to nie SKOK – KZBS informuje
w związku z obecną sytuacją w sektorze SKOK
W związku z trwającymi dyskusjami i ujawnianymi przez media faktami na temat sytuacji w SKOK, a w szcze-
gólności informacjami na temat ich kłopotów fi nansowych skutkujących upadłością niektórych kas, KZBS
uprzejmie informuje wszystkich zainteresowanych, w tym obecnych i przyszłych klientów banków spół-
dzielczych, że sektor banków spółdzielczych bezpiecznie kontynuuje swoją działalność.
 

Banki spółdzielcze to nie kasy. Banki spółdzielcze, jako integralna i istotna część sektora bankowego, od lat spełniają wszelkie 
wymagania stawiane bankom w zakresie nadzorczych norm ostrożnościowych. Jedynym podobieństwem, jakie cechuje sektor 
banków spółdzielczych i SKOK, to spółdzielcza forma gospodarowania.

 Polskie banki spółdzielcze, podobnie jak banki spółdzielcze w pozostałych krajach Unii Europejskiej, działają w oparciu
o jednolite przepisy nadzorcze dla całego sektora bankowego UE, podlegają systemowym ocenom nadzorczym, zarówno 
pod względem organizacji, jak i stosowanych mechanizmów bezpieczeństwa. Podlegają także obowiązkowemu systemowi 
gwarantowania środków pieniężnych, uczestnicząc równocześnie w budowaniu funduszy gwarancyjnych i pomocowych
w ramach Bankowego Funduszu Gwarancyjnego od chwili jego powstania.

Podstawą prawną funkcjonowania banków spółdzielczych jest ustawa Prawo bankowe, ustawa O funkcjonowaniu banków 
spółdzielczych, ich zrzeszaniu się i bankach zrzeszających oraz Prawo spółdzielcze, a także krajowe i wspólnotowe przepisy 
nadzorcze.

 Warto zatem mieć tę świadomość, że pomimo spółdzielczej formy prawnej obu sektorów, niewiele mają one ze sobą 
wspólnego. Banki spółdzielcze to nowoczesne i bezpieczne instytucje fi nansowe o stabilnej pozycji w lokalnych środowiskach, 
z których wywodzą się ich członkowie i klienci. Od wielu pokoleń cieszą się zaufaniem milionów Polaków, na które pracują 
każdego dnia.

Za Krajowym Związkiem Banków Spółdzielczych



PROMOCYJNY KREDYT INWESTYCYJNY

ROZWIJAJ SWÓJ BIZNES

Dla przedsiębiorców i rolników indywidualnych.
 Minimalna kwota kredytu – 10 000,00 zł.
 Okres kredytowania do 15 lat.
 Karencja w spłacie kredytu do 24 miesięcy.
  Spłata kredytu w dogodnych ratach dostosowanych do przedmiotu dzia-
łalności.
 Dogodne formy zabezpieczenia kredytu.
Kredyt udzielany jest na sfi nansowanie nakładów inwestycyjnych mają-
cych na celu odtworzenie, modernizację, zwiększanie majątku trwałego, 
tworzenie nowych lub rozwój istniejących zdolności wytwórczych lub 
usługowych.
Promocja obowiązuje od 16.02.2015 r. do 30.06.2015 r. włącznie i polega
na obniżeniu prowizji przygotowawczej za udzielenie kredytu do wysokości
1,5% oraz oprocentowania kredytu do wysokości:
  dla osób posiadających rachunek rozliczeniowy przez okres 6 miesięcy 

licząc od dnia złożenia wniosku kredytowego – WIBOR 3M plus 4,00 p.p.
w stosunku rocznym,
  dla osób posiadających rachunek rozliczeniowy przez okres krótszy niż

6 miesięcy licząc od dnia złożenia wniosku kredytowego – WIBOR 3M plus
5,00 p.p. w stosunku rocznym.

Szczegółowe informacje uzyskacie
Państwo w placówkach Banku. 

ZAPRASZAMY
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1. 1. Udaj się do jednej z wybranych placówek Rejonowego Banku Spółdzielczego w Lututowie.

- Lokatę promocyjną można założyć na 6 miesięcy.
-  Oprocentowanie lokaty zmienne równe WIBID 3M pomniejszony o 0,30 pp. Na dzień 29.04.2015 roku wynosi 1,36% 

w stosunku rocznym.

2. Załóż lokatę promocyjną SGB na co najmniej 500 zł.

- Promocja trwa od 22 kwietnia do 26 czerwca 2015 roku.
- Główna nagroda: Nowy VW Jetta.
- Każde 500 zł lokaty 6-miesięcznej to 2 losy w loterii nagród.
-  Nagroda gwarantowana II stopnia dla Klientów Rejonowego Banku Spółdzielczego w Lututowie to:
  komplet garnków emaliowanych Olkusz Selena 4.

3.Wygrywaj nagrody.

NAGRODA GŁÓWNA
VOLKSWAGEN JETTA

Oraz nagrody takie jak: 
telewizor Samsung Smart TV, 
tablet Dell Venue, rower Kross, 
komplet garnków Olkusz, 
kosz piknikowy.

Regulamin loterii promocyjnej – Lokata SGB „Wiosna 2015” dostępny jest w placówkach Banku oraz na stronie www.rbs.lututow.pl

Ekspresowe przelewy 
w naszym Banku
Szanowni Państwo, jeżeli chcecie prze-
słać szybko pieniądze do innego ban-
ku, możecie skorzystać z przelewu ekspre-
sowego oferowanego przez Rejonowy 
Bank Spółdzielczy w Lututowie w ra-
mach systemu BlueCash fi rmy Blue Media. 

Przelew ekspresowy BlueCash to usługa,
która umożliwia przekazanie pieniędzy 
na rachunek odbiorcy w innym banku
w ciągu kilkunastu minut. 

Korzyści przelewu ekspresowego:
 szybkość – błyskawiczne przekazy-

wanie środków, szczególnie ważne przy
pilnych zakupach w sklepach interne-
towych lub opłacie rachunków „na 
ostatnią chwilę”,

 oszczędność czasu – obie strony tran-
sakcji nie muszą już czekać kilkanaś-
cie godzin na przesłanie środków z ra-
chunku na rachunek,

 łatwa obsługa – w zależności od pot-
rzeb przelew może być wykonany 
przez użytkownika Internet Banking 
samodzielnie lub zlecony papierowo 
w placówce Banku, analogicznie jak 
zwykły przelew,

 stała opłata – niezależna od wyso-
kości przelewu, zgodnie z obowiązu-
jącą w Banku Taryfą prowizji i opłat 
za czynności i usługi bankowe. 

Zasady usługi BlueCash:
Złożenie zlecenia płatniczego w posta-

ci przelewu ekspresowego może nastąpić 
z rachunku:
 oszczędnościowo-rozliczeniowego,
 rozliczeniowego.

Złożenie zlecenia płatniczego w postaci 
wpłaty gotówkowej może nastąpić w kasie 
Banku, w każdej placówce Rejonowego 
Banku Spółdzielczego w Lututowie.

Minimalna kwota pojedynczego przele-
wu ekspresowego (BlueCash) wynosi 0,01 zł.

Maksymalna kwota pojedynczego 
przelewu ekspresowego(BlueCash) wy-
nosi 20 000 zł.

Zlecenie płatnicze w postaci przelewu 
ekspresowego (BlueCash) może być zło-
żone wyłącznie z datą bieżącą.

Zlecenie płatnicze w postaci przelewu 
ekspresowego (BlueCash) może zostać 
złożone wyłącznie na rachunek Odbiorcy 
prowadzony w banku będącym uczest-
nikiem systemu BlueCash.

Marketing RBS w Lututowie


